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Verslag overleg Antes -Klankbordgroep Omwonenden d.d. 31 augustus 2021. 

 

Aanwezig: Els van Bezouwen, Serge Mulders, Bart Gündel, Wietse Groenink, Marcel Panhuis, Jos 
Littel, Simone Stolk, Jan Backbier (later). 

Afwezig: Esther Ewalt , Emy Kuivenhoven, Jolanda de Witte, Bert Morssink, Dik de Haan, Stefan 
Westbroek, Marijke Hijgemann, Jolanda Cats. 

 

Opening 

Els opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

Mededelingen 

Stand van zaken Covid-19: de laatste weken zijn er geen nieuwe besmettingen geweest. Wel is een 
aantal medewerkers al langere tijd uitgevallen door Covid. De cohortafdeling op de noordoever is 
inmiddels gesloten; voorkomende gevallen worden binnen de divisie zelf opgevangen. Ook zijn  
enkele versoepelingen, zoals bijvoorbeeld de bezoekregeling, doorgevoerd. 

Opheffen buslijn 79: is uitgesteld tot eind dit jaar. Na het zomerreces wordt het overleg met de 
gemeente en de collega’s van Fivoor over dit onderwerp hervat. 

Overleg 12 oktober a.s.: in verband met de afwezigheid van Els op die dag, gaan de aanwezigen 
ermee akkoord het overleg te verzetten. Een datumvoorstel volgt. 

Marcel: 2 weken geleden is er een melding gemaakt van een cliënt van de Trainingshuizen die 
vuilnisbakken leeghaalt. Dit is goed opgepakt door bewaking echter, gisteren was de betreffende 
cliënt weer bezig vuilnisbakken leeg te halen. Els zal dit opnieuw onder de aandacht brengen bij de 
afdeling. 

Melding overlast (agressief gedrag) bij zowel de Trainingshuizen als bij de Plus: dit betrof geen cliënt 
van Antes. Desalniettemin is er vanuit Antes intensief overleg gevoerd met de politie over deze casus. 
In zijn algemeenheid geldt dat bij overlast direct de politie ingeschakeld moet worden. 

Melding jongeman die rondhangt in de buurt en slaapt in de bosjes bij de villa: er zijn vaste 
procedures voor personen met verward gedrag. Betrokkene wordt aangemeld voor beoordeling door 
een psychiater. Indien opname niet geïndiceerd is, wordt er vanuit Antes wel contact gezocht met 
samenwerkingspartners, maar betreft het in principe een “gewone” burger. 

Verslag klankbordgroep d.d. 8 juni 2021 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 

Concept convenant 

Het document dat ter tafel ligt, betreft een opzet. Verzoek aan de leden van de klankbordgroep is het 
document kritisch te lezen en op -of aanmerkingen, aanvullingen e.d. door te geven ter bespreking 
tijdens het volgende overleg. Het doel is informatie uitwisseling. 
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De volgende opmerkingen worden ter vergadering gemaakt: 

• Omwonenden richting het dorp en omwonenden richting de trainingshuizen hebben 
verschillende belangen. 

• Belangenvertegenwoordiging voor omwonenden verschilt per onderwerp. De formulering dient 
nog kritisch bekeken te worden (definitie belang en definitie omwonenden). 

• Het is onduidelijk voor welke rol er getekend wordt. 
• De taak van Antes en de taak van de gemeente komen onvoldoende naar voren. 
• In welke fase worden omwonenden betrokken en wat zijn de mogelijkheden daartoe. 

Vastgoed en terreinen 

Jip en Janneke: het koopcontract met betrekking tot de grond wordt deze of volgende week getekend. 
Het is Antes niet bekend wanneer Jip & Janneke gaat bouwen; zij moeten in maart het huidige pand 
verlaten. De aanrijroute loopt over het  Antesterrein. Er worden geen bomen gekapt of gesnoeid voor 
de toerit. Echter, het ontwerp is een zaak tussen de gemeente en Jip en Janneke, Antes bemoeit zich 
niet met bouw door een externe partij op hun eigen grond. Vanuit Antes wordt wel voortdurend 
gewezen op goede en tijdige communicatie richting omwonenden wat Antes in dit geval feitelijk ook is. 
Het advies aan de omwonenden is om vragen en onduidelijkheden met betrekking tot de nieuwbouw 
van Jip & Janneke te bespreken met de betrokken partijen. Marcel zal Jip & Janneke verzoeken om 
uitleg en een update van de stand van zaken. 

Nieuwbouw kliniek 2: begin 2022 wordt gestart met de aanbesteding en het technisch ontwerp. Ter 
voorbereiding wordt in maart gestart met de sloop van 7 gebouwen. 

Bewegwijzering;  vanaf de 1e week van oktober worden, vooruitlopend op het daadwerkelijk afsluiten 
van de hoofdingang, borden geplaatst die verwijzen naar de gewenste aanrijdroute. Ook in het dorp 
worden borden geplaatst. Het afsluiten van de oude hoofdingang moet gekoppeld zijn aan het 
brandveiligheidssysteem (veiligheidsregio). Na rijp beraad is gekozen voor het plaatsen van een 
slagboom in plaats van een poller. 
Naar aanleiding van dit punt spreekt Serge zijn ongenoegen uit over de manier en de toon waarop 
hierover gediscussieerd wordt. Opgemerkt wordt, dat ook hieruit weer blijkt dat er sprake is van 
verschillende belangen tussen de verschillende omwonenden. De berichten waarop gedoeld wordt, 
zijn in ieder geval niet afkomstig van en namens de leden van de klankbordgroep. 

Na een half jaar zal het effect van de afsluiting van de oude hoofdingang worden geëvalueerd. 

Meldingen 

Naar aanleiding van een eerdere melding is contact opgenomen met de bewoners van nr. 92 en 
hebben de nodige interventies plaatsgevonden. E.e.a. is naar tevredenheid opgelost. 

Inbraak woning waarbij een persoon op bank heeft geslapen en een briefje heeft achtergelaten: er is 
niet gebleken dat dit een cliënt van Antes was. 

Rondvraag en sluiting 

Het is wenselijk dat de wijkagent aansluit bij dit overleg. Bart neemt dit mee in het overleg met de 
politie. 

Simone gaat stoppen met klankbordgroep. De voorzitter bedankt Simone voor haar inbreng en 
deelname aan de klankbordgroep gedurende de afgelopen jaren. 

Schade ten gevolge van bouwactiviteiten: de verzekeraar heeft inmiddels het volgende laten weten. In 
de week van 20 september ontvangen de betrokkenen een brief met de afronding. 
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Er komt geen afrondende rapportage. Er is uit het oogpunt van zorgvuldigheid voor gekozen alle 
klagers individueel te benaderen en de klachten individueel te onderzoeken en door te nemen. Uit de 
onderzoeken blijkt dat er geen verband is tussen de gemelde schade en de bouwactiviteiten.  

Ecologische quickscan: op 10 september vindt nog een extra locatiebezoek plaats. Zodra het rapport 
definitief is, zal dit gedeeld worden met de klankbordgroep.  

Sluiting 

 


